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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Kormány milyen kollégiumi férőhely bővítést tervez 
az elkövetkezendő 4-5 évben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A korábban „A Kormány milyen kollégiumi férőhely bővítést tervez az elkövetkezendő 4-5 évben?”
címmel benyújtott, K/607. számú kérdésemre Vitályos Eszter Államtitkár Asszony válasza sajnos
nem bizonyult  kielégítőnek.  Köszönettel  vettem a  múltra  vonatkozó  tájékoztatását,  ugyanakkor
válaszában sajnos nem tért ki a konkrét kérdés megválaszolására, miszerint mit tervez a kormány az
elkövetkező években tenni annak érdekében, hogy az egyre csak növekvő lakhatási költségek ne
terheljék a diákokat, leendő hallgatókat.

Tekintettel az elmondottakra, újra a következő kérdéssel fordulok Miniszter Úrhoz:

- A Kormány milyen kollégiumi férőhely bővítést tervez az elkövetkezendő 4-5 évben?

 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Budapest, 2022. augusztus 23.
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